
     

 

 
 

Z Á P I S 
  

 z jednání kolegia děkana  
             dne 21. března 2018 

 
 
Přítomni: 

 
 
doc. Trojovský, doc. Hubálovský, dr. Musílek, dr. Kühnová, dr. Radocha, prof. Mil-
ková, doc. Musílek, doc. Bogusch, doc. Bednařík 
 

Hosté: prof. Kuča, doc. Kříž 
 

Omluveni: 
 

Ing. Kostrová   

Program: 1) Informace z kolegia rektora  
2) Informace z referátu vědy a zahraničí  
3) Informace z oblasti studijní a PR 
4) Ekonomické záležitosti  
5) Různé 

 
Pan děkan doc. Trojovský přivítal přítomné a zahájil zasedání kolegia. 
 
 
K bodu 1) – Informace z kolegia rektora 

 
 Pan děkan informoval ohledně zavádění agend v rámci nařízení GDPR, které zavádět i po stano-

veném datu 9. 3. 2018. Dr. Musílek doporučil vytvářet 1 agendu / 1 vyučující na daný rok pro 
všechny předměty. 

 Téma „Sodexo Gastro Pass karty“ – elektronické stravenky - je stále otevřené. Od 1. 4. 2018 do-
chází k navýšení stravenek na 80,-Kč.  

 Doc. Trojovský upozornil na možné porušování autorských práv v případě užívání publikací a dal-
ších materiálů ve výuce, když přednášející není jejich autorem. Užívání bude stanoveno řídícím 
aktem, který bude určen pro akademické pracovníky.  

 Vedla se diskuse ohledně pracovních smluv týkající se zejména profesorů a docentů. K 1. 5. 2018 
musí být úvazky do 1,0 a v případě dalších úvazků se bude řešit dodatkem ke smlouvě (do popisu 
práce se přidá další řádek). Nicméně výukové hranice musí zůstat dodrženy.  

 Doc. Trojovský informoval ohledně alokace financí na rekonstrukci budov B a C. Prof. Kuča upo-
zornil na fakt, že UHK má hodně prostor a málo studentů, tudíž se otevírá otázka odprodeje 
jistých volných prostor. Dále zmínil, že výše získané státní dotace se počítají jak z počtu studentů 
na 1m2 univerzitních ploch, tak z velikosti průměrného KENu. Rekonstrukce budovy C (PdF) byla 
vyčíslena na 250 mil. Kč a B (FF) na 210 mil. Kč. Finanční prostředky získané z MŠMT budou dle 
rozhodnutí rektora pravděpodobně určeny pro opravu budovy FF.  

 Pan děkan doc. Trojovský předal poděkování od prorektora doc. Kříže všem vedoucím kateder za 
včasné zaslání podkladů ke zpracování Výroční zprávy UHK. 

 Vyhlášení soutěže k OP VVV projektu „Mezinárodní mobility pro výzkumné aktivity Univerzity 

Hradec Králové“ bylo vyhlášeno Rektorským výnosem č. 6.  

 Vedla se diskuse týkající se provozních řádů budov – bylo navrženo otevření budov od 6:00 do 
20:00 hod (namísto původních 22:00 hod). S tímto návrhem kolegium PřF nesouhlasí.  



 Téma parkovacích míst před FIM a PřF – TPÚ navrhlo řešení: 30 míst pro FIM a 30 pro PřF, 7 míst 
pro PdF  za budovou S a 6 míst vedle budovy A – toto téma je stále v řešení.  
 

 
K bodu 2) – Informace z referátu vědy, rozvoje a zahraničí  

 Pan doc. Hubálovský podal informaci o termínu zasílání žádosti GA ČR do 4. 4. 2018 do 10:00 hod 
a TA ČR do 10. 4. 2018.  

 Termín na podávání návrhů a přihlášek na projekty excelence na pozice postdoktorandů byla do 
15. 3. 2018. Inzeráty jsou zveřejněny na stránkách Euraxessu.  

 Doc. Hubálovský poděkoval za zpracování (doplnění) a kontrolu OBD záznamů. Za správnost zá-
znamů odpovídají jednotlivé fakulty.  

 Informoval, že nábytková dotace pro PřF UHK byla schválena v plné výši. Doc. Hubálovský i prof. 
Kuča apeloval na vedoucí kateder, aby věnovali maximální úsilí administraci těchto nákupů. Ko-
legiem PřF bylo rozhodnuto, že nenutné nákupy z ERDF se prozatím pozastaví. Další informace 
byla rozeslána emailem 21. 3. 2018.  

 Proběhne schůzka ESF, kde budou projednány tyto změny: materiály týkající se DPP a stáží pro 
studenty, které by měly trvat min. 1 měsíc.  

 Informoval o návrhu rozdělení financí na RVO. Jsou nejasné ceny databází (Scopus navýšil cenu) 
v projektu CzechElib, z tohoto důvodu byla v návrhu rozpočtu ponechána finanční rezerva ve výši 
800 tis. Kč. Toto téma také okomentoval prof. Kuča.  

 Doc. Hubálovský informoval o připravované akci (jako loňský rok) „International Day“, který se 
uskuteční 20. 11. 2018. Účast za PřF – Mgr. Vávrová a Mgr. Holubová.  
 

 
K bodu 3) – Informace z oblasti studijní a PR 

 Dr. Musílek stručně informoval o potvrzení 4 hodnotících komisí v rámci akreditací.  

 K tématu akreditací se následně vedla diskuse, zejména pak v souvislosti s nově připravenými 
akreditacemi pro učitelské obory pro SŠ v kombinacích, které budou projednány v pondělí 26. 
března Radou pro vnitřní hodnocení UHK. 

 Dr. Musílek informoval o změně ve „Stipendijním řádu UHK“, ve kterém se zruší ustanovení čl. 3 
odst. 5. („Student, kterému byla uznána část studia, nemá v daném akademickém roce ani při 
splnění kritérií stanovených v odstavcích 1 až 3 nárok na přiznání prospěchového stipendia s vý-
jimkou studenta, který studoval ve studijním programu uskutečňovaném zahraniční vysokou 
školou v rámci programů podporovaných UHK.“)  

 Byly domluveny maximální výše doktorského stipendia pro 1. (12.000,-), 2. (14.000,-) a další roky 
studia (17.000,-). Minimální výše doktorského stipendia není stanovena.  

 Pan proděkan Musílek referoval o počtu uchazečů o studium na PřF UHK cca 400 přihlášek do Bc. 
oborů, z toho cca 300 již také zaplacených, což značí nižší zájem oproti roku 2017, situace je po-
dobná roku 2016. Standardně se vyhlásí 2. kolo přijímacího řízení do všech studijních oborů PřF, 
resp. kombinací se zaměřením na vzdělávání, ve kterých neodmítneme žádného uchazeče v 1. 
kole z kapacitních důvodů. 

 Informoval, že habilitace získané v zahraničí (vyjma Polska) nelze v ČR legislativně uznat. Bylo 
apelováno na vedoucí kateder, aby tuto informaci předali dále po svých katedrách.  

 Stručně informoval o připravovaných PR akcích:  
  Rektorský sportovní den, 25. dubna 2018 
  Do práce na kole – viz www.dopracenakole.cz (účast všech fakult UHK) 
  Vydání nového čísla „Zpravodaj UHK“ 

 
 
K bodu 4) – Ekonomické záležitosti 
Doc. Trojovský informoval: 

http://www.dopracenakole.cz/


 Vedla se delší diskuse na téma PPK – „Prémie pro kvalitu“. Prof. Kuča zmínil, že UHK obdržela 
letos o 30 mil. Kč navíc oproti roku 2017. Dále prof. Kuča informoval o úmyslu zvyšování vlivu 
PPK na úkor výše koeficientu K (dříve nazýváno „Kvalita“ a nyní „Výkonová část“). Pan děkan 
okomentoval promítaný materiál a vznesl požadavek na otevření možnosti soutěžit s monogra-
fiemi i v oborech PřF i v kategorii „Monografie“ už v příštím roce.  

 Doc. Trojovský informoval, že panem rektorem prozatím navržené varianty rozpočtu na rok 2018, 
znamenají nárůst rozpočtu oproti roku 2017 pro PřF o cca 5mil. Kč. To působí opticky pěkně, 
ovšem vloni měla fakulta propad téměř 4 mil. Kč v rozpočtu a vzhledem k tomu, že navýšením 
tarifních mezd v letošním roce znamená nárůst nákladů fakulty o cca 2 mil. Kč, dá se očekávat, 
že by to vedlo v letošní rozpočtu reálně ke ztrátě cca -1 mil. Kč.  Děkan chce ještě jednat s rekto-
rátem o variantě rozpočtu, která by byla logičtější než jsou varianty rektorem předložené. 

 

K bodu 5) – Různé 

 Doc. Bogusch potvrdil předání prostor a inventarizačních listin správci budovy C.  
 

 
Úkoly 

1. Zaslání žádostí GA ČR  
Termín:  4. dubna 2018, 10:00 hod 

 Kdo: vedoucí kateder PřF 
 Komu: bc. I. Trojovská 
   

2. Zaslání žádostí TA ČR  
Termín:  10. dubna 2018 

 Kdo: vedoucí kateder PřF 
 Komu: bc. I. Trojovská 
  
   
 

 
 
Zapsala: Ing. Monika Polívková   
  

doc. RNDr. PaedDr. Pavel Trojovský, Ph.D.  
děkan Přírodovědecké fakulty UHK 

 


